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Seçim çalışmalarını hızla sürdüren Süvarioğlu, yapmış olduğu ziyaret sırasında vatandaşların
ve esnafın yoğun ilgisiyle karşılaştı. Çevrede halk tarafından sevgiyle karşılanan Süvarioğlu “Bu
gün Fatsa’mızın önemli kıyı beldelerinden olan Yalıköy’ü ikinci kez ziyaret ettim. İlk ziyaretimizi
tesadüfen bu Belediye Başkanlık seçim sürecinde sevgili Seyit Torun başkanla birlikte
yapmıştık. İkinci defa ziyaret etme imkânı buldum. Bahardan kalma güzel bir günde, pazarının
da olduğu bir günde, gördüğümüz sıcak ilgi ve sevgi hem şahsım adına hem Cumhuriyet Halk
Partisi adına bizleri ziyadesiyle mutlu kıldı”. 

  

“Kıyı Turizmiyle İlgili Projelerimiz Hazır”

  

Konuşmalarına dikkatle devam eden Süvarioğlu “Projelerimizi açıklama zamanı Mart ayı ile
birlikte gündeme geliyor. Önümüzdeki Haftadan itibaren gündemde olacak projelerimizle ilgili
Yalıköy de mutlak bir turizm beldesi ve özelikle de çocukluğumuzdan beri çok meşur olan başta
köfte et ürünleri olmak üzere tıpkı egenin bazı kasabalarında gördüğümüz özel un üzerine
yapılan festivallerle birlikte canlı bir belde haline getirmeyi düşünüyoruz ve bu gün gördüm ki
Yalıköy’ün özellikle deniz tarafında kalan Pazar yerinin kurulduğu yerde ciddi bir çevre kirliliği ve
yapılacak çok iş var. Bunlara özel düzenlemeler yapacağım, hem halkın çok rahat alış veriş
yapabileceği yerleri yeniden organize edeceğiz hem de bu bölge için tamamen yeni bir proje
üreterek deniz alanıyla Yalıköy’e gelenleri ve yalı köylüleri daha modern çağdaş bir çevresel
düzenlemesi yapılmış bir mekanda buluşturacağız. Seçimden sonra kısmet olursa bu açıdan da
Yalıköy halkı ile sıcak ve yoğun olan ilgimizin projelerle birlikte doruğa çıkacağına inanıyorum .
Bolaman ve Ordu arasında kalan özellikle turizm açısından Fatsa ve Perşembe İlçelerinin
birlikte yapabilecekleri çok yer olduğunu gördüm. Buraları değerlendireceğiz seçim günü
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yaklaştıkça gördüğümüz ilgi motivasyonumuzu artırıyor, sorumluluğumuzu arttırıyor ve Fatsa’ya
olan sevgimizi de arttırıyor. Biz çalışıyoruz halkında bunu gördüğüne inanıyorum ve 30 mart
günü özellikle kıyı kasabalarımızda ve beldelerimiz de çok olumlu yönde neticeler beklediğimi
ifade etmek istiyorum “dedi.
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